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ПИТАНЕ

От Калоян Янков
Общински съветник от групата на Демократична България 
Велико Търново 5000, ул. Васил Левски № 15, ет. 8, офис 1
имейл: ;, mail@yankov.bg

Относно: състояние на общинско депо за строителни отпадъци с. Леденик 

Велико Търново, 16 Март 2021 г.

Уважаеми господин Панов,

На основание чл. 81 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет моля на следващата сесия да ми отговорите устно и писмено на следното 
питане, което да бъде включено в Дневния ред на заседанието през м. Март 2021 г.:

Уважаеми г-н Панов,

Въпросът със състоянието на общинското депо за строителни отпадъци в село Леденик от 
години е язва и проблем за жителите на селото. Проблемът през годините не само, че не се 
решава, но напротив. Размерите на депото са нараснали в пъти за последните 10 години, 
откакто Вие сте кмет на Община Велико Търново -  това е видно от сателитните карти през 
годините.
Повод за настоящото питане е проведено на 17 февруари 2021 година, сряда, в работно време 
от 10 до 12 ч., обществено обсъждане на Проект за ЧИ на ОУП на с. Леденик за промяна на 
част от устройствени зони (Зз) „Земеделски земи” и (Пп) „Предимно производствена зона” в 
самостоятелен терен, предназначен за техническа инфраструктура, с цел създаване на 
устройствена основа за изграждане на общински обект от първостепенно значение 
„Площадка за третиране на строителни отпадъци”.
За обсъждането, случайно или не, не беше уведомен кмета на село Леденик, нито беше 
разлепена обява в селото, както изисква закона. Въпреки това, аз като общински съветник, г- 
жа Чамуркова, като общински съветник, кмета на село Леденик г-н Кръстев и няколко 
гражданина успяхме да научим и да присъстваме.
Обсъждането на градоустроийствените процедури, обаче, постави много въпроси извън 
техния обхват, като например - за състоянието на депото, мерките за стопанисване и 
безпасност, които общината взема. Нямаше служител на ръководството на общината или на
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администрацията, който да даде точен и адекватен отговор на поставените въпроси. Поради 
което молим да отговорите устно и писмено на следните питания:

1. През коя година е открито депото и кога е въведено в експлоатация? -  моля да 
предоставите документи.
2. През коя година е било затворено и стартирана ли е била рекултивация? През коя година 
отново е отворено и е започната повторната му експлоатация и на какво законово основание? 
-  моля да предоставите документи. Какъв е статутът му към настоящия момент?
3. Какъв смятате, че е капацитетът на депото към настоящия момент, и има ли заложени ясни 
критерии кога ще приключи депонирането на тази площадка?
4. Правени ли са проучвания от експерти -  сеизмични, геоложки, хидроложки? Правена ли е 
оценка на риска от бедствия? Правена ли е екологична оценка? Ако да - кога, от кого и с 
какви резултати?
5. Колко кубически метра към настоящия момент са депонирани в депото? С колко кубични 
метра се е увеличило депото през последните 10 години? Колко декара нови площи е заело 
депото през последните 10 години? -  моля да предоставите документи.
6. Колко е височината на депото в най-високата точка? Каква е височината на депото спрямо 
околния терен? Какъв е средният наклон, на който е разположено депото? Следи ли се 
неговата стабилност? Ако да - как и колко често?
7. Разполагате ли с оценка за степента на опасност, ако при определени условия тази планина 
от строителни отпадъци се превърне в свлачище - например при обилни валежи, 
земетресение, приплъзване поради размекване на основата и т. н.?
8. Проучено ли е взаимодействието между депонираният материал и водоемите, намиращи се 
в непосредствена близост? Река Янтра е само на 250 метра южно от депото. Източно от него, 
в следствие на безотговорното затрупване на съществуващо дере се е образувал водоем с 
площ около 7 дка и дълбочина между 5 и 10 метра. Този водоем е само едно от три дълбоки 
дерета попаднали в рамките на незаконното разширение на депото, като само едното от тях 
все още не е запълнено. Тези факти никъде не ги видяхме нанесени на проекта, който се 
обсъждаше.
9. Бихте ли се ангажирали да се направи детайлна оценка на риска и последствията от едно 
евентуално свличане на част от депонираните строителни отпадъци към река Янтра?
10. Предприехте ли някакви превантивни действия и какви като кмет на Община Велико 
Търново и пряко отговарящ за управлението на отпадъците?

Уважаеми г-н Панов,
Уверяваме Ви, че позицията на „Демократична България“ не е повлияна от предстоящите 
парламентарни избори и не е евтин ПиАр. Общественото обсъждане беше направено на 
17.02.2021 г., а събранието на общинския съвет се проведе на 25.02.2021 г., като не 
отговаряхме на условието за задаване на въпроси осем дни преди общинския съвет.

Моля да предоставите отговора и документите и в писмен вид, като го изпратите на 
електронната ми поща.

С уважение,

Калоян Янков


